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Årsmøte i Klanen 2024   

Dagsorden  
Sak 1: Åpning og konstituering  

- Valg av ordstyrer  

o Styret foreslår: Sebastian Hytten 

- Godkjenning av forretningsorden  

- Valg av referent  

o Styret foreslår: Amalie Bakke 

- Valg av tellekorps   

o Velges på møte. 

- Valg av økonomikomite  

o Styret forslår at dette velges på årsmøte 

- Godkjenning av møteinnkalling  

- Godkjenning av dagsorden  

- Valg av to personer til å underskrive årsmøteprotokoll, samt påse at aktuelle endringer 

blir oversendt Brønnøysund-registeret innen to uker  

o Styret forslår at dette velges på årsmøte 

Sak 2: Årsmelding  

Sak 3: Budsjett og regnskap  

Sak 4: Endring av vedtekter for Klanens fond – vedtak om ingen endringer Sak 

5: Valg  

Sak 6: Vedtak om ansvarsfrihet for det avtroppende styret   
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Årsmøte Klanen 2024 

Forretningsorden  
1. Møterett og stemmerett   

Alle medlemmer i Klanen som har betalt kontingent for inneværende år har møterett, 

talerett og stemmerett på årsmøtet. Medlemskort eller kvittering på betalt kontingent skal 

vises ved registrering. Ved registrering utdeles sakspapirer for møtet og nummerert talekort 

som benyttes til å registrere seg på talelista og til å avgi stemme. Årsmøtet krever personlig 
oppmøte for å avgi stemme.  

  

2. Ordstyrer og taleliste   

Ordstyrer har ansvar for å avvikle møtet og sørge for at sakslista følges. Ordstyrer registrerer 

møtedeltakere som viser tegn, og sørger for at talelista overholdes. Ordstyrer har mulighet 

til å innføre tidsbegrensninger på innlegg dersom dette er nødvendig. Medlemmer som 

ønsker ordet i en sak, gjør dette ved å vise fram talekort med nummer. Ordstyrer har 

mulighet til å tillate at saksopplysninger gis utenom talelisten. Det bør i utgangspunktet ikke 
tillates replikker på innlegg.  

  

3. Referent   

Referenten skal referere årsmøtet på en mest mulig nøytral måte, og sørge for at alle vedtak 
dokumenteres. Referatet skal gjøres tilgjengelig for Klanens medlemmer innen tre uker etter 

at årsmøtet er avholdt.  

  

4. Tellekorps   

To personer som ikke tilhører styret, stiller til valg eller har andre offisielle oppgaver på 

årsmøtet velges til tellekorps.  

5. Forslag   

Forslag bør som hovedregel meldes inn til Klanens styre senest tre uker før årsmøtet. Forslag 

til saker som skal behandles på årsmøtet må fremmes skriftlig for styret seinest to uker før 
årsmøtet. Forslag til vedtektsendringer må ifølge vedtektene leveres skriftlig senest to uker 

før årsmøtet, og kan ikke endres under møtet. Andre forslag som leveres på årsmøtet må 
være relevante i forhold til saksorden, og leveres skriftlig til ordstyrer slik at de kan 

dokumenteres i referatet. Skriftlige forslag må leveres før den aktuelle saken er ferdig 

diskutert og før avstemming foretas. Det er ikke mulig å komme med nye forslag til saken 

under eller etter avstemmingen.  

  
6. Avstemminger   

Vedtak fattes med simpelt flertall, med unntak av der vedtektene for Klanen eller Klanens 

fond tilsier noe annet. Stemme avgis ved å holde det nummererte talekortet opp. Det er ikke 

anledning til å forhåndsstemme eller til å gi andre fullmakt til å stemme, for å avgi stemme 
må man være fysisk til stede i årsmøtelokalet under avstemmingen. Tellekorpset har 

ansvaret for å telle opp stemmene og gjøre resultatet kjent.  
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Dersom det finnes et forslag fra styret eller valgkomiteen, legges dette til grunn for 

avstemmingen. Dersom et rent flertall støtter forslaget, er det vedtatt. Hvis det finnes flere 
enn ett forslag, stemmes det først over det som innebærer den største endringen. Dersom 

flertallet støtter dette forslaget, er det vedtatt. Hvis det ikke er flertall for forslaget går man 

videre til det som innebærer den nest største endringen osv. til et forslag får rent flertall.  

  

7. Valg av styre   

Valgkomiteens innstilling legges til grunn for valget. Ordstyrer gir hver av kandidatene 

mulighet til å presentere seg kort. Dersom det kun er én kandidat til hvert verv kan 
valgkomiteens innstilling vedtas med akklamasjon. Dersom det stilles motkandidater eller er 

uenighet om styrets størrelse, gjennomføres debatt og avstemming i denne rekkefølgen:  

  

7.1 Behandling og avstemming om styrets størrelse   

Forslag på andre antall styremedlemmer leveres ordstyrer.  

Debatt om antallet gjennomføres hvis det er flere forslag.  

Avstemming over de ulike forslagene.  

  

7.2 Valg av styremedlemmer   

Forslag til motkandidater leveres ordstyrer skriftlig. Alle betalende medlemmer av Klanen 
kan skriftlig foreslå seg selv eller andre som kandidat på årsmøtet. Man kan bare stille som 

motkandidat til én av de innstilte kandidatene, og det må framkomme av forslaget hvem 
kandidaten stiller som motkandidat til. Ordstyrer setter en frist for å levere navn på kandidater. 

Etter dette er det ikke mulig å melde nye kandidater.  

Ordstyrer gir hver av kandidatene mulighet til å presentere seg kort.  

Debatt  

Personvalg avgjøres ved rent flertall. Dersom det stilles flere motkandidater til samme verv 

stemmer man til en kandidat har oppnådd over halvparten av stemmene. Kandidaten som 

oppnår færrest stemmer tas ut før eventuell ny avstemning. Personvalg skal foregå skriftlig 

dersom noen krever det.  

Valg av faste styremedlemmer foregår først. Deretter velges varamedlemmer.  

  

8. Valg av valgkomité  

Det avtroppende styret i Klanen fremmer forslag til ny valgkomité. Dersom det er innsigelser 

til forslaget gjennomføres debatt og avstemming som ved valg av styre.  
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Årsmøte Klanen 2024 

Klansstyrets årsmelding 2023-2024  

Årsmeldingen gjelder perioden 13.03.2023 – 13.03.2024  

Styret har bestått av Christian Arentz, Christoffer Andresen, Irene Rønbeck, Jostein Ellingsen, 

Robert Klarholm, Amalie Bakke og Sebastian Hytten samt varamedlemmene Agnes Nærland 

Viljugrein og Anders Bø. Gjennom perioden har varamedlemmene i praksis fungert som aktive 

styremedlemmer på linje med resten.  

  

Det har vært avholdt 18 styremøter og vi diskutert en rekke saker. Mange av sakene har 

dukket opp igjen gang på gang gjennom året, andre har vært lettere å avgjøre i løpet av 

ett eller to møter. Utover dette har det vært en rekke møter med arbeidslag, klubb og 
andre interne og eksterne aktører, samt utstrakt uformell kontakt mellom 

styremedlemmer per e-post, Signal, telefon og bardisk.  

   

Også i denne styreperioden har mye av Klanens arbeid har vært organisert gjennom 

arbeidslag, og vi har konstituert oss med en eller flere ansvarlige for hvert arbeidslag i tråd 

med oversikten under.  

  

Arbeidslag og arbeidslagsledere har vært:  

  

Talspersoner:  

Amalie Bakke (Hockey) 

Christian Arentz (Fotball) 

Sebastian Hytten (Fotball) 

  

KLANENS ARBEIDSLAG  

   

Medlemsservice  

Alle henvendelser knyttet til medlemskap, som adresseendringer etc, rettes hit. e-post: 

medlem[ætt]klanen[dått]no  

Arbeidslagets leder: Ingen formell leder, men Annlaug koordinerer vaktplan m.m. 

Styrets kontaktpersoner: Irene Rønnbäck, Amalie Bakke 

   

EngaTifo  

Tifo-gruppa tar imot hjelpere, ideer og andre henvendelser om tifo eller 

tribunekultur e-post: tifo[ætt]klanen[dått]no Arbeidslagets leder: Kevin Harbosen  

Styrets kontaktperson: Christoffer Andresen 

  

  

http://klanen.no/medlem@klanen.no
http://klanen.no/medlem@klanen.no
http://klanen.no/medlem@klanen.no
http://klanen.no/medlem@klanen.no
http://klanen.no/tifo@klanen.no
http://klanen.no/tifo@klanen.no
http://klanen.no/tifo@klanen.no
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Klanens sikkerhetstjeneste (KST)  

Alle henvendelser om vaktholdet på våre tribuner  

e-post: kst[ætt]klanen[dått]no Arbeidslagets leder: Nina Einlyng  

Styrets kontaktpersoner: Irene Rønnbäck, Robert Klarholm  

   

Turgruppa  

Ut på tur, alltid Enga! Buss, tog eller fly, har Klanen satt opp tur, er det hit du kan henvende 
deg  

e-post: tur[ætt]klanen[dått]no  

Styrets kontaktperson: Jostein Ellingsen, Sebastian Hytten 

   

Klanen.no  

Trolig verdens beste supporterside på nett. Bidrag og ideer sendes hit  

Webpublisering: webpublisering[ætt]klanen[dått]no  

Redaktør: Lasse Lukas  

Styrets kontaktperson: Sebastian Hytten 

   

Hockeygruppa  

Alle henvendelser angående hockey sendes hit  

e-post: ks[ætt]klanen[dått]no  

Styrets kontaktpersoner: Amalie Bakke og Robert Klarholm 

    

Økonomi/regnskap  

e-post: okonomi[ætt]klanen[dått]no 

Arbeidslagets leder: Linda H Pettersen  

Styrets kontaktperson: Irene Rønnbäck og Jostein Ellingsen 

   

Spenn&sånn  

Klanens styrerepresentanter i aksjeselskapene Klanen er medeier i:  

Vålerenga Vertshus: Gjermund Nordtug, Jan Erik Ullevold Sveen  

Bohemen: Christian Kjellsen  

Sjappa (Vålerenga Sport): Jon Simon Grue, Jan Erik Ullevold Sveen  

Øst: Gjermund Nordtug, Christian Kjellsen  

Arbeidslagets leder: Gjermund Nordtug  

Styrets kontaktpersoner: Anders Bø 

  

http://klanen.no/tur@klanen.no
http://klanen.no/tur@klanen.no
http://klanen.no/tur@klanen.no
http://klanen.no/webpublisering@klanen.no
http://klanen.no/webpublisering@klanen.no
http://klanen.no/webpublisering@klanen.no
http://klanen.no/ks@klanen.no
http://klanen.no/ks@klanen.no
http://klanen.no/ks@klanen.no
http://klanen.no/okonomi@klanen.no
http://klanen.no/okonomi@klanen.no
http://klanen.no/okonomi@klanen.no
http://klanen.no/okonomi@klanen.no
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Dataklanen  

e-post: webpublisering[ætt]klanen[dått]no  

Arbeidslagets leder: Atle Enersen  
Styrets kontaktperson: Irene Rønnbäck 

  

Representasjon av Klanens interesser 

- Klanen er ikke representert i VIF Fotballs elitestyre, men på vegne av medlemmene i VFE har 

Christian forvaltet dette, med Anders som vara, gjennom en observatørpost. 

- Robert og Christoffer har i perioden hatt god kontakt og mange møter med kommersiell leder 

av Vålerenga Fotball AS.  

- Amalie har fått observasjonsstatus i Vålerenga Ishockey Elite.   

- Agnes og Sebastian har hatt jevnlig kontakt med Vålerenga Fotball både igjennom ansatte og 
styret.  

- Sebastian har vært styrets kontaktperson i forhold til NSA, hvor han også har sittet i 

valgkomiteen. Robert og Chris har fulgt opp FSE, hvor tidligere styremedlem i Klanen Trond 
Larsen har blitt valgt inn i styret.  

- Møteleder og sekretær har vært Jostein.   

- Styreleder (herunder med signaturrett i Altinn) har vært Christian.  

 

Året 2023 – styrets beretning  

2023, for et bra tribune- og turår det var for fotballen.  

  

Vi gleder oss stort over større engasjement på tribunen, flere grupper med yngre supportere 

på Østblokka, flere reisende på borteturer enn på mange år. Tribunelivet har tatt seg opp og vi 

hyller ENGA-Tifo for en rekke fantastiske TIFO-show gjennom sesongen både hjemme og 

borte. 

  

Sportslig aktivitet:   

- 14.plass for VIF Herrer, en sportslig katastrofal sesong. Er ikke så mye mer om si 
om det.  

- Cupen er fortsatt for bønder og det endte med et surt tap i seminen mot Glimt. 

- Damene vant serien, kom til cupfinalen og spilte i Europa, men røyk dessverre i 

playoffen mot Real Madrid.  

- VIF Ishockey endte på 3. plass og exit i semien’ i sluttspillet mot Storhamar.  

  

Daglig drift av Klanen innebærer oppfølging av de ulike arbeidslagene, disse er i de fleste 
tilfeller er selvgående. Styret følger opp samarbeid med klubb og andre supportere, driver 

klanen.no og de sosiale mediene, jobber med media, behandler søknader og henvendelser og 

det som måtte dukke opp av saker.  

  

http://klanen.no/webpublisering@klanen.no
http://klanen.no/webpublisering@klanen.no
http://klanen.no/webpublisering@klanen.no
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I styreperioden som har gått så er det noen saker vi ønsker å fremheve. Klanen arrangerte 

110- årsdagen i samarbeid med Vålerenga fotball og Øst, med scene konsert og nok en 
skuffende fotballkamp. 

 

Klansstyrets representanter har hatt god dialog med Vålerenga Ishockey Elite og hatt jevnlige 
møter. Administrasjonen er styrket og med det også samarbeidet med klubben. 

Observasjonsplassen er opprettholdt gjennom året som har vært.  

  

Tribunelivet har tatt seg opp, det var god stemning på Østblokka, flere yngre supportere på 
tribunen både bort og hjemme. I 2023 var det flere reisende på bortetur enn på lenge. Av 
borteturer i fjor vil vi trekke fram «Stabæk, Hamar og Brann» som tre høydepunkter.  
  
Klansstyret har fornyet Bussavtale for kommende sesong og vi planlegger busstur til samtlige 
bortekamper, samt de cup-kampene som kommer.  

  

Samarbeidet med klubbens tre supporter-koordinatorer, samt Ikaros, fungerer godt. 
SoMekontoen «Østblokka» driftes i samarbeid mellom Klanen og Ikaros og vi når ut til 

mange som er glade i Vålerenga.   

 

Medlemsituasjonen   

Kontingenten for 2023 var på kr 300,- Vi var 4.564 medlemmer. Opp fra 4 249 året før. 

Kontingenten for 2024 er videreført med kr. 300,-.  

  

Det var en liten økning i medlemstallet i 2023, For første gang på flere år. Dette er svært 

gledelig, og Klanstyret har snakket mye om hvordan gjøre det attraktivt å være medlem av 
Klanen.    

 

Klansstyrets økonomiske bidrag i styreperioden 2022-2023    

Klansstyret har mottatt en god del søknader om støtte. Og vi har bidratt med flere kroner.  
Men Klansstyret har også avslått søknader om støtte. Dette har i hovedsak vært når søknaden 
har vært oppfattet som støtte til drift og når omsøkt beløp har vært for høyt. Mange søknader 
oppfyller ikke kravene i våre vedtekter.  

  

I løpet av siste styreperiode har vi bla. gitt støtte til VIF Hockey U15, Vålerenga J19, VIF Hockey 
Jenter U16, VIF hockey damer, Vålerenga United, VIF Hockey U14, samt supporteraktiviteter, 
bidrag til Vertshusbussen og innspilling av supportervideo. 

  

Pubene våre   

Pandemien gjorde at pubdriften til Øst, Vertshuset og Bohemen var truet og alle pubene var 

gjennom perioder med nedstenging under pandemien. Etter pandemiens slutt, gikk driften 
bra. For ytterligere informasjon, se vedlegg fra Spenn og sånn som deles ut på årsmøtet.  
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Samarbeid med klubbene  

  

Samarbeid med Vålerenga Fotball (VFE)   

Ved årsmøtet til VFE i 2023 fremmet Klansstyret følgende forslag: 

 

«Årsmøtet henstiller styret til å invitere representant fra Klansstyret til alle styremøter. Det 

forutsettes at representanten fra Klansstyret også er medlem i VFE. Representanten vil ha 

talerett, ikke stemmerett, og vil få tilsendt alle møtereferat.» 

 

Klansstyret utpekte Christian Arentz som møtende observatør, med Anders Bø som vara. 

Det tok noe tid før representanten ble innkalt til styremøte, men etter at første innkalling 
til styremøte som fant sted 12. juni 2023, har representanten blitt innkalt til styremøter hos 

VFE og felles styremøter med VFE og VFAS. I forkant av deltakelsen på styremøtene ble det 
utarbeidet en avtale mellom Klanen og VFE-styret. Avtalen bekreftet at VFE-styret vil 

invitere utvalgt representant fra Klansstyret, med mindre det treffes særskilt vedtak om 
noe annet. Det ble også fra VFE-styret stilt noen forpliktelser til Klanen. Videre har Arentz 

og senere Bø signert en konfidensialitetserklæring for å kunne delta på møtene. 

 

Samarbeidet med VFE-styret og administrasjonen har bedret seg siden observatørplassen 
kom på plass. Klanen ved observatør har nå fullt innsyn i saksdokumenter, og deltar på 

styremøtene. Observatør har blitt innlemmet i diskusjoner ved at han har fått komme med 

sine synspunkter. Det er fortsatt en del å gå på når det kommer på forståelse for 
supportere, og hvordan observatør kan benyttes i større grad enn til nå for å nå ut med 

informasjon fra styret. 
 

Det har gjennom året vært store endringer i VFE sin administrasjon, samt endring på 

styreleder i VFAS. Klanen ble tidlig invitert til samtaler og møter med ny administrasjon, og 

etablerte samarbeidsformer er videreført.  

 

Klanen opplever at det er et ønske fra administrasjonen å opprettholde den gode dialogen 

rundt supporter- og fotballpolitikk med en god og konstruktiv utvikling. Vi opplever en 
administrasjon og et styre som ser styrken i å konferere med supportere og som også er 

villige til å vurdere ting i fellesskap og endre mening dersom faktaene tilsier dette. På disse 

områdene fremstår VFE som en reell samarbeidspartner. Samarbeidet rundt kommersiell 

avdeling er fortsatt meget bra.  Samtidig jobbes det videre med å se på områder der man 
kan utvide samarbeidet. 

 

Samarbeid med Vålerenga Ishockey  

Amalie har tatt over observasjonsplassen i Elitestyret i året som har vært. Vi opplever at 

Elitestyret er positive og har skjønt viktigheten av dette samarbeidet. Det legges til rette for 

innspill fra supporterperspektiv i møtene. I felles styremøter med AS-styret har vår 

representant foreløpig ikke vært inkludert.  

 



  

  

   

Side 12 av 37 
 

I 2023 fikk klubben ny daglig leder i Jonas Oppøyen. Dette anser vi som positivt for videre 

samarbeid. Administrasjonen er styrket og klubben viser økende interesse for å tilrettelegge 

for supportere på hjemme- og borteis.  

 

Før sesongstart 23/24 fikk vi også landet en fornyet avtale mellom KST og Vålerenga Ishockey 

Elite.  

  

Økonomi   

2023 har vært et normalår for Økonomigruppa. Det har f.eks. blitt implementert bedret 

kontroll på økonomien ved månedlige rapportering, der vi klart kan se budsjettposter og 
foreløpig regnskap og dermed ha full kontroll på forbruk og gjenstående beløp. Vi har 

dermed innfridd løftet om bedret rapportering og økt kontroll. 

   

Buss   

I starten av 2023 skrev Klansstyret under på en ny bussavtale. Avtalen er i all hovedsak lik 
som tidligere avtaler. Den går ut på at Klanen har en leieavtale med Bohembussen, der vi 

betaler et månedlig beløp for å disponere bussen. I 2023 kjørte vi på alle 

hjemmekampene og nesten alle bortekampene. I 2024 planlegger vi buss til alle Vif fotball 

sine kamper.   
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Arbeidslagenes årsmeldinger følger. Disse reflekterer også styrets arbeid på områdene 

arbeidslagene dekker, og er derfor også som en del av styrets årsmelding å regne.  
 

Økonomi   

Arbeidslagsleder Linda har håndtert regnskapene og faktureringer, mens Irene har gjort 

utbetalinger, Dette har fungert tålelig godt, og vi tar grep for å gjøre prosessen enda mer 

strømlinjet for kommende år.  

  
Spenn&sånn  

Arbeidslaget omfatter arbeidet rundt Klanens kommersielle interesser. Per i dag gjelder 

det eierinteresser i Vålerenga Sport AS, Vålerengahuset AS og Vålerengafamiliens Vertshus 
AS, med datterselskapet Vålerengafamiliens stadionpub AS.  

  

Det har de siste årene blitt lagt ned betydelig arbeid inn mot pubene. De enkelte postene vil 

tilkomme under årets årsmøte i eget vedlegg.  

  
EngaTifo   

Selv om det forrige året har vært katastrofalt rent sportslig, er vi ikke like misfornøyde med 
det vi har sett på tribunen. Det har kommet mange nye mennesker på blokka, og stemninga 
på kampene har vært svært god! Likevel føler vi at vi ikke helt har klart å innfri 
forventningene. De største kampene kom veldig tett. Vi var for trege til å komme i gang og 
måtte hele tiden justere planene våre for å komme i mål. Når vi endelig var ferdige med en 
stor kamp, var det bare en uke til neste. Det ble rett og slett vanskelig å motivere seg til å 

bruke all fritiden sin frem mot neste kamp, da vi ikke fikk noe hvile etter den forrige. 
Vi vil likevel trekke frem noen kamper vi er svært fornøyde med. Cupkampen mot Lyn var en 
slik kamp. Da vi ble satt opp mot Lyn i runde 2, hadde vi en uke på oss til å forberede oss. 
Alle var enige om at vi virkelig skulle overkjøre dem, og det var enkelt å mobilisere til 
dugnader den uken. Det resulterte i to overheads, kaostifo og pyroshow. Prikket over i-en 

var etter kampen, da vi tok det største banneret og hang det opp på utsiden av stadion. 
Bislett har aldri vært vakrere. 
 

Jubileumstifo'en. Det var første gang vi prøvde oss på en tifo i svarthvitt. Det ligger ekstremt 
mange dugnadstimer bak den, men resultatet ble helt fantastisk, og vi tar med oss mye 
læring fra prosessen. 

 
Da vi fikk høre at Snapper ’n hadde fått ALS, var det viktig for oss å vise vår støtte før det var 
for sent. Han ble invitert til kampen 16. mai og kom ut på matta for å motta sin velfortjente 
hyllest i pausen. I den anledning kjørte vi opp et banner i opphenget med bilde av Snapper ‘n 
og teksten «Alltid en av oss». 
 

Vi har også hatt flere og større Tifoer på hockeykamper og i damefotball enn tidligere. 

Selv om vi nå skal spille fotball på nivå 2, har vi fortsatt ambisjoner om å ha de feteste 
tifoene i Norge 
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Flaggborgen   

Flaggborgen består av menneskene under de store flaggene som løper over Valle-matta, og 
som befinner seg på indre bane når Vålerenga spiller kamper. Terje Bakkerud har hatt sin 
første sesong som leder for flaggborgen. Flaggborgen har et stort ønske om å vokse, de har 
rekruttert noen nye ansikter i 2023, men det er fortsatt behov for flere som ønsker å løpe og 
vifte med et flagg på 4x5 meter og som har en kropp som tåler det. Det sagt, så lenge du ikke 
sliter med noe veldig prekært, vil de aller fleste klare å vifte et stort flagg. Du kommer langt 
med vilje og seighet. Det er et stort ønske fra Flaggborgen og Klanen å videreutvikle 
Flaggborgen til å bli mer synlig også på tribunen som en del at det visuelt tribuneliv i 
utvikling. 
 

Sjapperådet   

Planen i 2023 var å revitalisere Sjapperådet med flere t-skjorter og stickers. Status per februar 
2024 er at arbeidet akkurat har startet opp og vi har vovede planer for de neste årene. 

 

Turgruppa   

En av Klanens viktigste oppgaver er å legge til rette for at folk kommer seg på kamp. Derfor 

bruker Klanen penger på tur og legger til rette for et velsmurt bussopplegg.   

  

2023 var et toppår når det kommer til borteturer. Det er lenge siden så mange reiste på tur. 
Det var flere utsolgte bortefelt i løpet av sesongen. Nytt av 2023 var at vi satset på et nytt 

påmeldingssytem på verdensveven. Det går nå ikke lenger å melde seg på i Sjappa.  

 

Klansstyret tenker langsiktig og viderefører bussavtalen med Bohembussen og dens 

underleverandør for 2024-sesongen. En Klansbuss må som minstekrav tilby sittegrupper, 
bar og musikk.   

 

Medlemsservice   

Medlemsituasjonen i Klanen har hatt en synkende trend i noen år, men i 2023 økte 
medlemstallet med i overkant av 300 personer, og vi endte med totalt 4.564 betalende 
medlemmer. 
 
I 2023 videreførte vi medlemsfordelene fra 2022, de er også gjeldende inn i 2024. Nettsidene 

våre er oppdatert med aktuelle medlemstilbud og hva man bidrar med ved å tegne 

medlemskap i Klanen. På samme side finnes egen lenke til innmelding i Klanen.  

 

Som fra tidligere kan man som medlem betale og få trykket kort i Sjappa samme dag, eller få 

tilsendt elektronisk kort som PDF-fil. Faktura sendes på Vipps, mail og post. De fleste 

medlemmer har godtatt å motta fakturaer i Vipps. Medlemskortene for 2024 er designet og 

sendt ut til de som allerede har betalt medlemskap. De som ønsker plastkort, kan få dette ved 

å henvende seg til sjappa og kan få kortet tilsendt med et tillegg på 50,- for frakt.   
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Medlemsservice består av Sjappa i tillegg til et rått arbeidslag bestående av fire bra damer 

som alltid er løsningsorienterte og svarer ut forespørsler på mail. Takk for at dere fortsatt 
holder ut med oss, Annlaug, Eva-Lill, Kersti og Tone.  

   

Medlemsservice, Amalie Bakke og Irene Rønnbäck. 

 

Hockeygruppa   

For tredje år på rad er Klansfeltet på Jordal flytta. Plasseringen av feltet er det beste så langt, 

men det er kjedelig at vi ser motstanderens offensive sone i to av tre perioder. Vi har dialog 
med både Elitestyret og administrasjonen om dette. Sesongkortavtalen fra de tidligere årene 

har blitt videreført også i år.  

 

Vi har etablert Felt E som en felles supportertribune for stående, syngende supportere på 

Jordal. Vi arrangerte supportermøte på Vertshuset i forkant av sesongen. Mottagelsen har 

vært positiv, men effekten er foreløpig noe varierende. Å bygge en felles tribune tar tid, men 

vi er innstilt på at dette er et utelukkende positivt initiativ. Antall supportere på både borte- 

og hjemmebane har økt fra forrige sesong. Lydmessig har vi fremdeles litt å gå på, men vi 

opplever en bedring også her.  

 
I løpet av sesongen har vi gjennomført noen hockeyarrangement med Vertshuset og Øst. 
Klubben har gått til innkjøp av eget partytelt, men opplever begrensninger fra bymiljøetaten 
når det kommer til å planlegge arrangementer. Vertshusbussen har fast plass utafor Jordal på 
alle hjemmekamper og har kjørt minimum en buss til alle bortekamper, sett bort fra en 
tirsdagskamp i Stavanger. Vi opplever godt samarbeid med Vertshusbussen.  
  

I 2022 fikk vi observatørplass i Elitestyret. Dette har vært svært nyttig for oss. Dette ble 

videreført i 2023 og samarbeidet har vært bra. Samarbeidet med ny daglig leder Jonas 
Oppøyen og resten av administrasjonen har vært bedre i 2023. Vi fikk på plass fornyet KST-

avtale før sesongstart, noe vi er veldig fornøyd med.  

  

Første del i saken om Donald ble publisert i 2022. I 2023 ble del to publisert og det er på ingen 

måte glemt bort. Del 3 er på vei, men arbeidet har grunnet ulike omstendigheter pauset litt 
opp underveis. Planen er fremdeles å få til en skikkelig hyllest av ham, forhåpentligvis i 

forbindelse med sesongoppkjøringa inn mot 2024-2025-sesongen.  

    

Hockeygruppa, Amalie Bakke.  
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KST – Klanens Sikkerhets Tjeneste   

Fotball 

KST har i 2023 stilt på alle hjemmekamper og bortekamper i Eliteserien og ved alle cupkampene 

med antall KST-vakter i henhold til avtalen med Vålerenga Fotball Elite. I tillegg har KST stilt med 

Vakter på Cupfinalen til damelaget og med hjulvakter til Spillerbussen under Prideparaden. 

Leder av KST på fotballkamper har i 2023 vært Nina Einlyng 

Ishockey  

KST fikk i 2023 ny avtale med Vålerenga Hockey, og har stilt med vakter på samtlige 

hjemmekamper og ved noen bortekamper. Det er store muligheter for at KST vil bli bedt om å 

stille på flere bortekamper i tiden framover. Leder av KST på Hockeykampene har i 2023 vært 

Runar Kristiansen.  

KST får som vanlig gode tilbakemeldinger fra klubb, politi, vektere og andre samarbeidspartnere.  

Klanstyret, Irene Rønnbäck 

Klanen.no/DataKlanen  

Vi har vært i gjennom et turbulent år både på tribuna og på nett. Redaksjonen (arbeidslaget) i 
Klanen.no trakk seg i slutten av oktober pga uenighet med Klansstyrets om hvordan vi har og 

ville drifte Klanen.no fremover. 

 

Nye kluter, nye ideer. Det er ikke alltid like lett å vende på gamle vaner, men redaksjonen følte 

seg overkjørt og tilsidesatt, så de ga skriftlig uttrykk for dette. Klansstyret responderte med å 
unnskylde fremtoningen og noen samtaler senere kunne begge parter daske seg i pannen for å 

ha, på ekte Vål'enga-vis, laget kål og kaos av gråstein.  

 

Våre bidragsytere de siste ti årene har levert såpass godt at de har fått forespørsler om 

skrivehjelp ikke bare fra flere av klubbens idrettslag sine nettsider, men også av lokale og 
nasjonale nyhetsformidlere. Vi unner de sin plass i sola og en bedre godtgjørelse for sine ord og 

meninger, enn det vakumerte tomrommet hver skribent fikk utdelt uten fanfare hvert skuddår.   

  

Med disse forholdene ble Norges Riks Klankasting (Redaksjonen/arbeidsgruppa) redusert til 
ansvarlig redaktør, Klanens tre talspersoner og en veldig vikarierende helgevakt som enda har 

til gode å stille som frivillig, i tillegg til EDB-direktøren som må trå til når serveren bryter ned 

pga stor pågang (innimellom er vi VELDIG elsket og hatet).   

  

Alle disse forholdene har betydd at spesielt fokuset mot hockey har blitt dårligere, men vi 
jobber med løsninger for å ha bedre dekning neste sesong. Vi jobber også tett med klubbens 

forskjellige republikker med å være først eller tidligst mulig ute med viktige kunngjøringer og 
nyheter fra elitelagene, samt håndball, baseball og sjakkball.  
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Lysten til å skrive om den eskalerende sjansen for nedrykk, var nok labrere enn hva leselysten 

var. Og godt var nok det. Tro meg, jeg har sett utkastene.   

  

Med foryngelsen av Klansstyret, talspersoner og deres innbygde SoMe-minioner, har vi vært 

sterkere på Klanens sosialmedianske plattformer enn tidligere år og dette arbeidet vil bare bli 
bedre og viktigere i årene som kommer. Så skal vi sammen gjøre en innsats for å heve 

mengden artikler på Klanen.no eller lære noen å bruke kunstig intelligens til å gjøre det for 
oss. 

  

Lasse L, redaktør 
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Årsmøte Klanen 2024 

Forslag til disponering av årets resultat   
  

 Årsresultat: 74.385 kr. 

 

Klansstyret foreslår følgende fordeling:  

Klanens reservefond:   44.631 kr  (60% av aksjeutbytte ihht 

vedtektene)  

Klanens breddefond:  29.754 kr  40% av aksjeutbytte ihht 

vedtektene)  

1913-fondet:   0 kr   * 

Annen egenkapital  0 kr   

  

Begrunnelse:   

I henhold til fondenes vedtekter skal avkastning fra Klanens eierandeler og aksjeposter  

(utbytte) fordeles til fondene etter følgende nøkkel: 60% til Klanens reservefond, 40% til 
Klanens breddefond.  

 

1913-fondet baseres på eventuelt disponibelt overskudd, gaver og andre sporadiske 

inntekter. Klanens styre innstiller for årsmøtet hvor stor andel av driftsoverskudd 

og/eller renteinntekter som skal fordeles til fondet. Klanens årsmøte har muligheten til å 

gjøre vedtak som endrer fordelingen av midlene mellom fondene, eller som fordeler 

dem på flere formål.  

 

* Kommentar til 1913-fondet. Regnskap fra pubene er ikke klart, men klansstyret 
foreslår å disponere overskudd og utbytte fra pubene på 1913-fondet. 
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Årsmøte Klanen 2024 

Medlemskontingent, budsjett og 

regnskap  
  

Medlemskontingent   
  

Forslag:  

Klansstyret foreslår å videreføre medlemskontingenten for 2025 med 300 kr, både for 

voksne og barn.  
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Årsmøte Klanen 2024 

Klansstyrets kommentar til årsresultat 

2023   
Inntekter  

  

Klanen hadde i 2024 4.564 betalende medlemmer i 2023. Dette er en liten oppgang fra 
fjoråret med 315 betalende medlemmer fra medlemsåret 2022.  

  

Oppgangen er liten, men oppløftende. Vi så denne oppgangen på tribunen i form av sang 
og Tifo, samt flere reisende supportere til bortekamp. Styret tror at det bør være mulig å 

kunne snu denne trenden framover med økt aktivitet i 2024. I løpet av 2024 satser vi på å 
gjennomføre flere tiltak som kan bygge opp igjen medlemsmassen til nye høyder.  

  

Økonomistyring i løpet av perioden  

  

Styret har hatt et godt samarbeid med økonomigruppa med oppfølging av Klanens økonomi 
hver måned.   

  

Klansstyret har lagt opp til et stramt, men realistisk budsjett for 2024 slik at vi ivaretar den 
økonomiske kontrollen, og at vi fortsetter å ha en trygg og robust økonomi. 
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Årsmøte Klanen 2024 

Forslag til behandling av revisors 

beretning   
  

Se utdelte økonomipapirer med redegjørelse.  Klansstyret foreslår:   

  

Det nedsettes en komite med to medlemmer, der komiteen gis følgende mandat:  

  

«Komiteen leser rapporten fra revisor når den foreligger, og sammenholder denne med 

papirene lagt fram for dette årsmøtet. Komiteen har fullmakt til å godkjenne regnskap og 
revisjon. En eventuell uttalelse fra komiteen legges i etterkant ved årsmøtereferatet 

sammen med revisjonsrapport. Komiteen har også fullmakt til å kreve ekstraordinært 

årsmøte eller å skrive en uttalelse som sendes til neste ordinære årsmøte.» 

 

Styret foreslår at dette er de samme personene som undertegner årsmøteprotokollen. 
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Årsmøte Klanen 2024 

Orienteringssaker   
 

1. Klanen orienter om sitt arbeid rundt tidligere daglig leder Erik Espeseth. 

 

Allerede høsten 2022 informerte Klansstyres representanter i møte med daglig leder og 

styreleder i Vålerenga Fotball Elite at tilliten til daglig leder er svært svekket, og det ble 

sagt direkte til Espeseth at vi har vært usikre på om vi har tillit til at han er riktig person til 
å ta Vålerenga videre. Tillitten var svekket grunnet lengre tids dårlig klubbdrift, manglende 

resultater og om de mange bekymringsmeldingene vi fikk høre fra forskjellige personer, 

om hvordan arbeidsforholdene var på Valle. I videre dialog, hovedsakelig inn mot VFE sitt 

styre og styreleder, var Klanens representanter tydelig på at det må en endring til i 

klubbens ledelse. 
 

Gjennom vinteren og våren 2023 var det tydelig at den endringen innebar at 
arbeidsforholdet med Erik Espeseth måtte avsluttes. Selv etter tydelige tilbakemeldinger 

og gjentatte bekymringer, så det ikke til at de nødvendige endringene ble gjort.  

Tilbakemeldingene førte til flere møter og telefonsamtaler i løpet av sommeren med både 

Tuva, Erik og andre personer i Elite- og AS-styret. Vi mente, og mener fortsatt, at vår dialog 
med klubben er hensiktsmessig og riktig. Der har vi påvirket og oppfordret til dialogmøter 

med et større mangfold av supportere i Vålerenga, ikke kun Klansstyret. Klanens 

representant var tydelige på hva vi mente i disse møtene, og at en konstruktiv dialog var 
nøkkelen til å løse konflikten. Klanen fikk informasjon rundt om situasjonen med daglig 

leder, men enn så lenge lite håndfast for hva tiltakene skulle være. Til slutt var 
tålmodigheten over, og situasjonen hadde eskalert såpass at det var til skade for Klubben. 

Klansstyret valgte derfor at vi skulle gå ut offentlig med vårt arbeid. 

 

Klanstyret hadde skrevet en lengre pressemelding/sak som etter planen skulle publiseres 

på klanen.no klokken 19:13, 02. August 2023.  I pressemeldingen/saken ville vi redegjøre 

for arbeidet vi hadde gjort over lang tid, samtidig som vi sier at vi hadde null tiltro til at 

støyen i administrasjonen til Vålerenga vil dempe seg så lenge Erik Espeseth var daglig 

leder i klubben.  

 

Dette ble aldri publisert. Grunnen til dette var at Klanen ettermiddagen 2. august fikk 

lovnader om endringer i styret i Vålerenga Fotball AS allerede dagen etter. Dette gjorde at 

vi valgte å avvente pressemeldingen får å så gjøre en ny vurdering etter det ble kjent hva 

endringen var. Denne endringen var at Kjetil Siem skulle inn som styreleder i Vålerenga 

Fotball AS.  Allerede 3, august hadde vi i Klanstyret et møte med Kjetil Siem hvor vi pratet 

om veien videre. Etter dette møtet, vurderte vi at det var god grunn til å dempe 

konfliktnivået betrakting. Historien har vist oss at dette var riktig beslutning etter vårt syn. 
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Klanens talspersoner innehar ofte mye kunnskap og informasjon som vi ikke alltid kan si 

eller ønsker å si i media. Over sommeren i fjor utalte vi oss flere ganger i media angående 
denne saken. Hvor vi fremstod mindre direkte enn hva, vi var i direkte dialog med klubben. 

Vi har forståelse for at det kunne se ut som om vi ikke var påkoblet utad.  

 

 

Årsmøte tar denne saken fra styret til orientering. 

 

2. Hvordan rekruttere flere medlemmer i kommende årene.  

 

Klanen har over tid hatt synkende medlemstall, til tross for en liten oppgang i 2023. Styret 

ønsker å ta tak i situasjonen og jobbe for at Klanen skal bli en sterkere medlemsorganisasjon 

og synligere i supportermiljøet. At Klanen blir sterkere er også viktig for å sikre drifta av 
kjerneoppgaver som tur og TIFO, og for Klanens rolle i kontakt med Vålerenga-styrer, drift av 

puber og som representant for supportere utad.   

 

Historiske medlemstall 
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I løpet av 2024-2025 skal Klansstyret ta utgangspunkt i følgende punkter:  
  

1. Synliggjøre Klanens arbeid i sosiale medier og på Klanen.no  
Mer av arbeidet som gjøres av Klanens medlemmer og arbeidslag bør synliggjøres i 
sosiale medier og på Klanen.no. Dataklanen og ansvarlig for Klanens kontoer på 
sosiale medier kan få i oppgave å lage en plan for dette.   
  
Det bør også vurderes en egen some-kampanje fra Klanens kontoer som konkret 
minner folk på å være medlem. Det kan f.eks. kobles opp mot TIFO og poenget om 
at det viktigste man kan gjøre for å støtte TIFO og tur er å være medlem i Klanen  

  
2. Egen rabatt i Sjappa for medlemmer av Klanen  
Sjapperådet/Arbeidslaget for Sjappa får i oppgave å arbeide frem en avtale med 
Sjappa om dette i løpet av 2024.   

  
3. Vurdere de tekniske løsningene og innlogginga for medlemmer i Klanen  
Flere melder om tekniske problemer når de prøver å logge inn, få tilgang til 
medlemsinformasjonen sin eller lignende. Det er viktig at medlemmer har lett 
tilgang på sin egen medlemsinformasjon, hvordan de betaler kontingent og hva 
som er status.   
  
4. Invitere til 4 medlemsmøter for Klanens medlemmer  
Møtene skal bidra til å synliggjøre Klanens arbeid, men samtidig lage en møteplass 
for Vålerengafolk. De kan brukes til å diskutere konkrete saker, invitere personer 
fra sport eller annet som kan være relevant for en slik møteplass.  

   
5. Øke Klanens synlighet på tribuna  
Flere banner/flagg som inkluderer Klanslogoen på.   
  
6. Jobbe for rabatt på sesongkort som medlem i Klanen  
Representanter for Klanen i styret i VFE bør løfte denne problemstillingen tydelig 
og konkret.   
  
7. Et aktivt vervearbeid og vervepremier  
Flere må verve aktivt til Klanen og det bør derfor legges opp til vervepremier for 
dem som gjør dette. Det bør organiseres vervekampanjer i løpet av året og på et 
visst nivå bør man kunne verve seg til sesongkort for neste sesong.   
  
8. En fanzine/medlemsblad til alle medlemmer i Klanen  
Et kort, enkelt og morsomt tilbud som medlemmer av Klanen får eksklusivt eller 
som gis ut på tribuna. Må ikke vokse og bli et gigantisk prosjekt som spiser opp alle 
ressurser, men som synliggjør arbeidet i Klanen og noe annet moro. 

 
Styret ber årsmøte komme med innspill til disse forslagen, styret tar eventuelle innspill med 
seg i det videre arbeidet. 
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Årsmøte Klanen 2024 

Klanens vedtekter  
Revidert 24. mars 2021.  

  

1. Formål  

Klanen, Vålerengens Idrettsforenings uavhengige supporteres klubb (heretter omtalt som 

Klanen) har til formål å støtte Vålerengens Idrettsforening samt alle særidrettslag under 
denne foreningen. Klanen er uavhengig av Vålerengens Idrettsforening og upolitisk.  

  

2. Sammensetning  

Klanen består av de fysiske personer som er opptatt som medlemmer i Klanen og som har 

betalt medlemskontingent for inneværende kalenderår.  

  

3. Besluttende organer  

Klanens besluttende organer er Styret og Årsmøtet. Årsmøtet står over Styret.  

  

4. Tvister om vedtektene  

Oppstår det uenighet om fortolkningen av vedtektene eller uforutsette ting som ikke 
berøres av vedtektene, skal saken utsettes til neste årsmøte. I hastesaker kan en foreløpig 

avgjørelse tas av Styret. Medlemmer i Klanen binder seg til å ikke bringe tvister om 
vedtektene inn for rettslig prøving.  

  

5. Endring av vedtektene  

Vedtektene kan kun endres av årsmøtet. En endring krever 2/3 flertall blant de 

stemmeberettigede som møter til årsmøtet. Ved lavere frammøte enn 50 

stemmeberettigede kreves enstemmighet. Forslag til vedtektsendringer må fremlegges  

skriftlig minst to uker før årsmøtet, og kan ikke endres under møtet. Vedtatte 

endringsforslag gjelder fra avsluttet årsmøte.  

  

6. Oppløsning av Klanen  

Klanen kan oppløses på samme vilkår som vedtektene i organisasjonen endres, men en 

oppløsning forutsetter i tillegg likelydende vedtak på to påfølgende årsmøter. Alle Klanens 

verdier – inkludert Klanens navn og Klanens medlemsregister – tilfaller da Vålerengens 
Idrettsforening.  

  

7. Klanens aksjer  

Styret i Klanen har ikke anledning til å redusere noen av Klanens aksjeposter uten 
godkjennelse fra to tredjedels flertall av årsmøtet.  
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Klanens styre har anledning til å øke eksisterende aksjeposter, eller investere i nye 

aksjeposter, uten godkjennelse fra Årsmøtet forutsatt at dette er basert på sunn 
økonomisk drift.  

  

8. Medlemskap  

Medlemskap i Klanen utstedes av Styret eller den Styret har gitt fullmakt. Medlemskap skal 

avslås hvis det kan påvises at vedkommende vil motarbeide Klanens og VIFs formål og 
regler, samt dersom personen er ekskludert fra Klanen.  

  

Medlemskap i Klanen er personlig og kan ikke overdras til andre. Dette innebefatter også 
rettigheter og goder som følger av medlemskapet, herunder medlemsnummer. Styret kan i 

særlige tilfeller godkjenne overføring av medlemskap til andre.  

  

9. Rasisme, nazisme og vold  

Vålerengens Idrettsforening er Norges mest fargerike idrettslag med medlemmer av ulik 

nasjonal, etnisk og religiøs bakgrunn. Klanen er stolte over å støtte en slik klubb, og tar 

avstand fra enhver form for fordommer basert på hudfarge, nasjonalitet, legning og tro. 

Rasisme, nazisme og fotballrelatert vold er uforenlig med medlemskap i Klanen.  

  

10. Svartebørssalg  

Billetter kjøpt på grunnlag av medlemskap i Klanen må ikke omsettes i vinnings hensikt. Alt 

videresalg skal skje til annet medlem og til pålydende pris.  

  

11. Utmelding  

Utmelding av Klanen meldes skriftlig til Styret. Når utmelding er mottatt og registrert 
regnes medlemskap umiddelbart som avsluttet.  

  

12. Eksklusjon  

Medlemmer som bryter Klanens vedtekter og/eller bidrar til å skade Vålerengens  

Idrettsforening eller Klanen kan ekskluderes. Beslutning om eksklusjon fattes av Styret. 

Ved mindre forseelser kan det gis advarsel. Gjentatte forseelser fører til eksklusjon for 
tidsbestemt periode eller alltid.  

  

13. Rettigheter  

Klanens medlemmer har rett til informasjon om Klanens drift, organisasjon, osv – 
fortrinnsvis i medlemsblad eller lignende samt på egnet sted på internett. Klanens 

regnskaper forelegges Årsmøtet, og alle medlemmer har innsyn i disse. Medlemmer skal 
gå foran ikke-medlemmer på Klanens sammenkomster, turer og øvrige arrangementer.  

  

Årsmøte  

14. Tid og innkalling  
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Årsmøtet holdes innen utgangen av mars hvert år. Styret avgjør tid og sted. Medlemmene 

skal innkalles senest tre uker før møtet. Sakspapirer vil bli tilgjengelig for medlemmene på 
web senest en uke før årsmøtet.  

  

Årsmøtet skal behandle valg av styre, valgkomité og andre tillitspersoner, årsmelding, 
budsjett, regnskap, medlemskontingent og vedtekter. Forslag til andre saker som skal 

behandles av årsmøtet må framlegges skriftlig for styret senest to uker før årsmøtet.  

  

Årsmøtet skal utnevne to personer som skal underskrive årsmøteprotokollen, påse at 

styret innen tre uker etter årsmøtet registrerer eventuelle endringer i styresammensetning 
i Brønnøysund-registrene, og at signaturrett hos bankforbindelser overføres eventuelt ny 

økonomiansvarlig i styret og/ eller regnskapsansvarlige.  

  

15. Valg  

Årsmøtet velger inntil sju medlemmer og to varamedlemmer til Klanens styre. 

Styremedlemmer velges for to år av gangen, slik at henholdsvis inntil tre og fire 

styremedlemmer er på valg hvert årsmøte. Dersom et styremedlem likevel fratrer etter ett 
år, velger påfølgende årsmøte et nytt styremedlem for resten av perioden. 

Varamedlemmer velges for ett år av gangen. Kun betalende medlemmer av Klanen kan 

velges til Klanens styre.  

  

Valgkomiteen velges av årsmøtet etter innstilling fra styret. Valgkomiteen skal bestå av 

minst tre medlemmer. Valgkomiteens medlemmer velges for ett år av gangen. 

Sammenhengende funksjonstid for medlemmer av valgkomiteen må ikke overstige to 
perioder. Valgkomiteen skal legge fram sin innstilling senest en uke før årsmøtet. Dersom 

hele styret fratrer i valgperioden, skal valgkomiteen innkalle til ekstraordinært årsmøte for 
å velge nytt styre.   

16. Stemmerett  

Medlemmer som har betalt medlemsavgiften for det året årsmøtet holdes har 
stemmerett. Stemmeretten er personlig, og medlemsbevis må framvises ved inngangen.  

  

17. Revisorer  

Revisjonen skal foretas av godkjent revisor.  

  

18. Ekstraordinært årsmøte  

Styret kan innkalle til ekstraordinært årsmøte. Styret plikter også å innkalle til 

ekstraordinært årsmøte dersom minst 1/10 av medlemmene skriftlig krever dette. Slik 

innkalling må skje innen tre uker.  

  

Et ekstraordinært årsmøte skal avvikles etter samme retningslinjer som et vanlig årsmøte, 

dog skal et ekstraordinært årsmøte kun behandle de saker som er bakgrunnen for at det 

innkalles til ekstraordinært årsmøte.  
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Styret  

19. Organisering  

Styret er et ulønnet arbeidende styre, og består av inntil sju medlemmer og to 

varamedlemmer.  

Styret konstituerer seg selv, og kan velge flat struktur.  

Signaturrett innehas av to styremedlemmer i fellesskap.  

Styret skal opprette arbeidslag for bestemte formål. Medlemmene av slike lag er underlagt 
styret, og lagledere utpekes av styret. Laglederne rapporterer til styret og innkalles til 

styremøter ved behov, men har ikke stemmerett på styremøter.  

  

20. Styremøter  

Styret møtes etter innkalling fra den Styret utpeker. Styret kan også innkalles etter krav fra 

minst halvparten av styremedlemmene. Styret kan i visse tilfeller delegere 

beslutningsmyndighet til enkeltpersoner eller grupper.  

  

Styret fatter vedtak med simpelt flertall. Varamedlemmer har stemmerett dersom noen 

har meldt forfall eller ikke møtt. Styret er beslutningsdyktig dersom et flertall av styrets 
medlemmer (eventuelt varamedlemmer ved forfall) er tilstede.  

  

21. Ankeinstans  

Klanens årsmøte er ankeinstans for tvister, eksklusjoner og andre beslutninger som fattes 
av Styret.  

22. Vedtekter  

Vedtektene skal være tilgjengelige for Klanens medlemmer gjennom utsendelse minst en 

gang per år – for eksempel i medlemsblad eller lignende – samt ligge tilgjengelig på egnet 

sted på internett.   
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Årsmøte Klanen 2024 

Forslag til vedtektsendringer  
 

Det er kommet inn ett forslag til vedtektsendring. 

 

Lasse Lukacs foreslår følgende vedtektsendring, §9. 

 

Jeg vil fremme et forslag til årsmøtet om endring i Klanens Vedtekter. I seksjon 9. Rasisme, 
nazisme og vold, står det i siste setning "rasisme, nazisme og fotballrelatert vold er 

uforenlig med medlemskap i Klanen".  

 

Forslag til ny §9:  

«Rasisme, nazisme og vold på idrettsarrangement med Vålerengens idrettsforening som 

deltakende lag er uforenlig med medlemskap i Klanen».  

 

Begrunnelse for vedtektsendringen:  

Forslaget innebærer at vi tar bort fotballrelatert og inkluderer alle idretter under 

foreningen. 

 

Klansstyret støtter det innkomne forslaget og ber om at vedtektsendringen vedtas. 
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Årsmøte Klanen 2024 

Vedtekter for Klanens fond  
  

Vedtekter for Klanens fond  

  
Gyldig fra 14. mars 2019  
  

Formål - Klanens reservefond  

Midlene i Klanens reservefond kan benyttes til to formål:  

Oppkjøp av nye eierandeler og oppkjøp der Klanen allerede har aksjer. Eventuelle nye 

investeringer skal ha tydelig tilknytning til VIF eller til Klanen.  

Nødfond som kan benyttes når Vålerengens Idrettsforening eller idrettslag underlagt VIF 

ikke kan opprettholde sine økonomiske forpliktelser, slik at man f.eks. står i fare for å 

miste profflisens.  

  

Formål - Klanens breddefond  

Klanens breddefond har som formål å støtte breddeidretten i Vålerengens Idrettsforening. 
Alle idrettslag underlagt VIF kan søke om støtte fra breddefondet. Tiltak som kommer 

mange utøvere til nytte eller har en langsiktig virkning skal prioriteres. Midler fra fondet 
skal ikke gis til ordinær drift.  

  

Formål - 1913-fondet  

1913-fondet har som formål å støtte veldedige og/eller humanitære formål relatert til 
Vålerenga eller Klanens virksomhet, prosjekter som er av interesse for Klanen eller 

Vålerenga, eller prosjekter som støtter opp om Klanens vedtektsfestede grunnholdning.  

  

Søknader  

Søknader skal rettes skriftlig til Klanens styre og inneholde budsjett for bruk av midlene. 

Klanens årsmøte kan fastsette retningslinjer for søknader om støtte fra fondene.   

  

   Dokumentasjon  

Klanens styre har anledning til å kreve dokumentasjon på at midlene er benyttet til det 

formålet de ble innvilget til. Dersom det ikke kan dokumenteres at alle midlene er benyttet 
til dette formålet, eller ved misbruk av midler fra fondet, kan hele eller deler av det 

innvilgede beløpet kreves tilbakebetalt.  

  

Tildeling av midler  

Bruk av reservefondets midler forutsetter vedtak av årsmøte eller ekstraordinært årsmøte 

i Klanen. Klanens styre har anledning til å innkalle til et slikt ekstraordinært årsmøte om 
nødvendig.  

Tildeling av midler fra breddefondet og 1913-fondet skjer på grunnlag av innkomne 
søknader, som behandles av Klanens sittende styre.  

Klanens styre har også mulighet til å på fritt grunnlag gi støtte til enkeltprosjekter.  
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Overføring av midler til fondene  

Minst halvparten av Klanens fond plasseres på bankkonto. Inntil halvparten av 
fondsmidlene kan plasseres i aksjefond (indeksfond). Avkastning fra Klanens eierandeler 

og aksjeposter (utbytte) skal fordeles til fondene etter følgende nøkkel: 60% til Klanens 
reservefond 40% til Klanens breddefond. 1913-fondet baseres på eventuelt disponibelt 

overskudd, gaver og andre sporadiske inntekter. Klanens styre innstiller for årsmøtet hvor 
stor andel av driftsoverskudd og/eller renteinntekter som skal fordeles til fondet.  

  

Klanens årsmøte har mulighet til å gjøre vedtak som endrer fordelingen av midlene mellom 
fondene, eller som fordeler dem på flere formål.  

Det er ikke satt noen øvre eller nedre grense for fondenes størrelse.  

  

Avkastning av fondene  

Avkastning av fondene tilbakeføres til Klanens ordinære regnskap, for å dekke 

administrasjonskostnader. Eventuelle overskytende midler kan vedtas ført tilbake til 

fondene av Klanens årsmøte.  

  

Endring av vedtektene for Klanens fond  

Vedtektene kan kun endres av Klanens årsmøte, etter samme regler som øvrige 

vedtektsendringer.  

  

Retningslinjer for søknader om støtte fra Klanens fond  

  

Søknader  

Søknadene skal rettes skriftlig til Klanens styre og inneholde budsjett for bruk av midlene. 

Søknader med budsjett sendes til styret@klanen.no  

Søknader om støtte fra breddefondet skal sendes med kopi til VIF og leder av det aktuelle 

idrettslaget.  

  
Dokumentasjon  

Det skal fremgå av søknaden hvem som står som søker. Søknadene skal inneholde en 

beskrivelse av det omsøkte tiltaket, og budsjett for prosjektet. Andre finansieringskilder og 
inntekter, inkludert dugnadsinnsats, skal synliggjøres.  

  
Søknadsfrister  

Midler fra breddefondet og 1913-fondet tildeles i hovedsak etter tre årlige søknadsfrister: 

1.  

februar, 1. mai og 1. september. Klanens styre vil normalt behandle innkomne søknader 

innen 3 uker etter søknadsfristens utløp. Styret kan om nødvendig behandle søknader 

utenom søknadsfristene.  

  
Betingelser  

Klanens styre kan sette tilleggsbetingelser for støtten. Styret har anledning til å kreve 

dokumentasjon på at midlene er benyttet til det formålet de ble innvilget til. Ved misbruk 

av tildelte midler kan hele eller deler av det bevilgede beløpet kreves tilbakebetalt. Det 
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forutsettes at eventuelt utstyr/klær med VIF-logo som inngår i søknaden kjøpes inn 

gjennom Sjappa.  

  
Utbetaling  

Søker er ansvarlig for å levere korrekt utbetalingsinformasjon til Klanen ved 

okonomi@klanen.no, eventuelt sende faktura. Midler fra breddefondet utbetales til det 
aktuelle idrettslagets konto. Klanen kan etter avtale betale faktura for påløpte omsøkte 

kostnader direkte.   
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Årsmøte Klanen 2024 

Forslag til vedtektsendringer Klanens 

fond  
  

Klansstyret foreslår ingen vedtektsendringer.  
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Årsmøte Klanen 2024 

Valgkomiteens innstilling  
 

Valgkomiteen i år har bestått av Christina Scharffenberg, Line Moseng, Truls Nagell-
Bergstrand og Erling Rostvåg. 

 

Utgangspunktet for valgkomiteens arbeid var at følgende styremedlemmer sitter i 
Klansstyret frem til årsmøtet 2024. Av disse er fire valgt for to år, og sitter dermed ut 2024. 

Tre personer skal gjenvelges eller byttes ut på styreplass. 

 
✓ Amalie Bakke, valgt for to år 

✓ Robert Klarholm, valgt for to år (trekker seg) 

✓ Sebastian Hytten, valgt for to år 

✓ Christoffer Andresen, valgt for to år 

✓ Christian Arentz – på valg 

✓ Jostein Ellingsen – på valg 

✓ Irene Rønnbäck (tar ikke gjenvalg) 

 

 Varaene velges for ett av gangen. I inneværende år, har disse vært vara: 
✓ Agnes Nærland Viljugrein 

✓ Anders Bø vara 

 

Irene forteller at hun ønsker å gi seg etter mange år i Klansstyret. Robert ønsker å avslutte 

sin termin tidligere på grunn av helseutfordringer. Dermed er det fire faste plasser, hvorav 
en av dem blir valgt for ett år, og to varaplasser som skal velges på årsmøtet. 

Valgkomiteen har snakket med samtlige nåværende styremedlemmer i Klanen i tillegg til 

potensielle kandidater. 

Vi har forsøkt å danne oss et bilde av hva som fungerer og hva som kan bli bedre i styret 

per i dag. Målet er å sette sammen et balansert styre som både utfyller hverandre på 
interesser, egenskaper og hvem de representerer i og rundt Vålerenga og på tribunen. 

Dagens Klansstyre har utfordringer med at enkelte styremedlemmer har veldig mye å 

gjøre, noe som på sikt er en oppskrift på å brenne ut og miste gode bidragsytere. Samtidig 
er styret relativt godt balansert sammensatt, både med møteplagere, tribuneslitere, 

flaggere, tifoister, strukturerte og ustrukturerte. En slik sammensetning er viktig å bevare. 

 

Slik vi ser det, er den samlede kapasiteten til styret mer enn nok til å håndtere de 

oppgavene styret står overfor, men vi har identifisert noen nøkkelutfordringer som må 
løses for å utløse styrets potensial. 

 

 

De viktigste funnene er som følger: 
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✓ Organisering. Noen har langt flere oppgaver enn andre. Ujevn oppgavefordeling er vanlig i 

frivillige styrer, men det er skjevere enn det bør være, samtidig som enkeltmedlemmer 

føler at de ikke blir tildelt så mye som de ønsker seg. 

✓ Kommunikasjon. Det er mange i styret som ikke vet hva de andre i styret gjør. Dette fører til 

at man er dårligere informert om hva styret følger opp og ikke, samtidig som det står i veien 

for bedre organisering og fordeling av arbeidsoppgaver. 

✓ Struktur. Flere styremedlemmer forteller om utfordringer knyttet til flytting av møter og 

det å samle alle på en fast basis. Valgkomiteen tror dette kan løses ved at noen holder i 

dette, setter både møtedato og agenda god tid i forveien og kanskje også legger opp til 

“samling” av saker slik at ikke alle trenger å møte hver gang. I denne sammenheng er det 

også viktig å ta høyde for at folk er i forskjellig livssituasjon og kanskje legge til rette for 

oppmøte over nett. 

 

Basert på disse utfordringene, har vi forsøkt å finne kandidater som kan avlaste de 

oppgavene det er mye av, samt se etter personer som kan bidra til organisering og struktur 
og kanskje innføre ting som langsiktige møteplaner og årshjul. 

 

Å komme inn som ferske i styret, og skulle fordele oppgaver fra første møte, er krevende. 

Det forutsetter at de sittende styremedlemmene er innstilt på å slippe dem til. 

Valgkomiteen oppfordrer derfor styret til å legge en ekstra innsats på onboarding i år. 

 

Christian Arentz innstilles som styremedlem for 2 år. 
Christian har vært høyt og lavt som en av Klanens tre talspersoner, og som representant 

inn i det aller helligste i klubben. Inntrykket er at han har klart å skape tillit hos “de 

voksne” utenfor egen organisasjon og bidratt til å styrke Klanens posisjon i en del 

sammenhenger. Christian har satt som betingelse for sitt videre engasjement at 

oppgavemengden reduseres noe. Valgkomiteen mener vi har gode kandidater som kan 
avlaste Christian i den kommende perioden. 

 

Jostein Ellingsen innstilles som styremedlem for 2 år. 

Jostein har hatt ansvar for tur, og er det styremedlemmet som i størst grad representerer 

kontinuitet og historikk. Jostein har også vært den som setter agendaen og kaller inn til 
møter. Jostein har signalisert at han etter denne toårsperioden ønsker å trappe ned. 

Dermed blir det viktig med kompetanseoverføring de neste 2 årene. 

 

Arnfinn Storsveen innstilles som styremedlem for 2 år. 

Arnfinn jobber som journalist og kommunikasjonsrådgiver. Han har 

organisasjonsbakgrunn, har erfaring som tillitsvalgt og erfaring med å snu organisasjoner 
med synkende medlemstall. Som journalist har han spesialisert seg innenfor 

gravejournalistikk. Han har stor interesse for spill og koding, har erfaring med klarspråk og 
kan bidra inn mot dataklanen ved behov.   

 

Arnfinn har hatt sesongkort i over 15 år, og bruker mye tid på fotball i sesong, men er også 
interessert i klubben i sin helhet og engasjerer seg i hvordan den drives. 
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Arnfinn har stor arbeidskapasitet, er mottakelig for tilbakemeldinger og er god på å løsne 

opp i kommunikasjonsfloker. Vi mener at han med sin diplomatiske tilnærming vil være et 
godt tilskudd til Klansstyret, særlig opp mot kommunikasjonen med klubben. 

 

Kristoffer Tandberg innstilles som styremedlem for 1 år. 

Kristoffer er utdannet markedsfører og jobber i organisasjonsavdelingen i Fagforbundet, 
med medlemsutvikling og statistikk. Der jobber han med å tilrettelegge for at 

medlemmene danner nye styrer, og er en rådgiver gjennom prosessen med dette. Han har 

erfaring fra styrearbeid, både som sekretær og nestleder i lokalpolitikken. Han har derfor 
god erfaring med å sette agendaer, lage sakslister og skrive referater. 

 

Kristoffer har hatt sesongkort i over 20 år og nå vil han gjerne bidra enda mer for klubben. 

Han har mange gode tanker rundt medlemsstrategi og kunne tenke seg å bidra inn mot 
medlemsservice. Valgkomiteen mener at Kristoffer med sin kompetanse og organisatoriske 

tilnærming kan tilføre strategisk tenkning og struktur inn i Klansstyret og vil være en stor 
ressurs. 

 

Agnes Nærland Viljugrein innstilles som varamedlem for 1 år. 

Agnes har brukt det første året på å orientere seg og har signalisert et ønske om å øke sin 
aktivitet i styret det kommende året. Agnes er etter eget ønske plassert på varaplass 

 

Anders Bø innstilles som vara for 1 år. 

Anders brenner for utvalget i sjappa og besitter kompetanse som kan være spesielt nyttig 
når Klanen skal håndtere de tyngre økonomiske disponeringene sine. Han har uttrykt 

motivasjon for å engasjere seg i dette. 
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Årsmøte Klanen 2024 

Klansstyrets innstilling til ny valgkomité   
  

Klansstyret innstiller følgende personer til ny valgkomité:  

  

Erling Rostvåg, Truls Nagel og Christina Scharffenberg som faste medlemmer. Som vara 

innstilles Irene Rønnback.  

  

Alle er, i tråd med vedtektene, innstilt for ett år.  
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